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Tilstede : Jørn, Niels, Bodil, Åge, Karl 

 

Orientering om brev/afgørelse fra skatteankestyrelsen, vedr. 

tilbagebetaling af ejendomsskat. [19 sider]. 

 

Nogle beboere kan ikke finde ud af, at håndtere pap til papcontaineren. 

Noget er smidt ved siden af, og noget er bare proppet ind uden 

sammenklapning. Det medfører tilstopning, hvilket giver ekstra udgifter 

for alle i afdelingen. Der er sendt skrivelse rundt til alle beboere. 

 

Der er aftalt møde med [ John Spælling] fra DOMI Bolig, vedr. tilbud om 

algebehandling af facader. 

 

Enighed om markiselængde, op til 4 meters bredde accepteres. 

 

Under mødet, meddelte Niels Jensen, at han ønskede at træde ud af 

bestyrelsen. Suppleant Karl Nielsen overtager i stedet pladsen. 

 

På bestyrelsens vegne 

Karl Nielsen 


